
                 

 

Kosma Nykiel 
Radny Rady Miejskiej w Łodzi 

Łódź, 5 czerwca 2024 roku 

                  
Hanna Zdanowska 
Prezydent Miasta Łodzi 
 

INTERPELACJA 
Dotyczy: stanu drzewa przy al. 1 Maja 17 

 Szanowna Pani Prezydent, 

W wyniku remontu ulicy 1 Maja jedno z dorosłych, najdorodniejszych drzew zaczęło zamierać. Dziś jest 
całkowicie suche. To niepowetowana szkoda dla krajobrazu Starego Polesia, gdzie każde dorosłe drzewo jest 
na wagę złota. Zdjęcie poniżej przedstawia stan drzewa w na początku czerwca br. oraz w kwietniu 2019.  

 

Czy na etapie remontu zwracano uwagę wykonawcy na źle prowadzone prace, które mogły uszkodzić bryłę 
korzeniową? Czy po remoncie podejmowano zabiegi pielęgnacyjne lub inne interwencje, które na celu miały 
poprawę kondycji drzewa? Jeśli tak, kiedy i jakie?  Czy zostaną wyciągnięte konsekwencje od winnych śmierci 
drzewa?  

Proszę o usunięcie drzewa jeśli nieodwracalnie ono uschło oraz zastąpienie je nowym nasadzeniem o 
rozmiarach porównywalnych do sąsiednich drzew posadzonych w sąsiedztwie.  

 Z wyrazami szacunku, 
       Kosma Nykiel 




